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АННОТАЦИЯ:
В статье рассматриваются вопросы, касающиеся определения понятия
«результаты оперативно-розыскной деятельности».  Высказывается
мнение о том,  что ОРД представляет собой систему последовательно
осуществляемых действий (оперативно-розыскных мероприятий,
применения оперативно-розыскных методов,  привлечение отдельных
лиц к оказанию содействия и т.д.), представляющих собой определенную
работу,  которая завершается каким-то итогом.  Поэтому предлагается
результаты оперативно-розыскной деятельности рассматривать в двух
основных аспектах: а)  как результат отдельного действия и б)  как
суммарный итог таких действий (их определенной совокупности).
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ON THE QUESTION OF THE CONCEPT OF THE RESULTS OF
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1 Federal Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
2 Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation
The article discusses issues related to the definition of the concept of "results
of operational investigative activities". The opinion is expressed that the ORD
is  a  system  of  consistently  carried  out  actions  (operational  investigative
measures,  the  use  of  operational  investigative  methods,  the  involvement  of
individuals  to  assist,  etc.),  representing  a  certain  work  that  ends  with  some
result.  Therefore,  it  is  proposed  to  consider  the  results  of  operational
investigative activities in two main aspects: a) as a result of a separate action
and b) as the total result of such actions (their specific totality).
Keywords: OPERATIONAL-SEARCH  ACTIVITY, OPERATIONAL-
SEARCH  ACTIVITIES, OPERATIONAL-SEARCH  METHODS, THE
RESULT OF OPERATIONAL-SEARCH ACTIVITY
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